

Bestyrelsesmøde 13 Skovspejderne

Dato: Mandag 2023-01-09 kl. 20:00

Mødested: Koldkilde 13, Elev

Tilstede: Jacob Østergaard Nielsen [JN], Jonas Fristrup Andreasen (Kasserer) [JA], Ditte Carlsen [DC], Lene Duez [LD], Ole Lomholt (Formand) [OL]

Gæster: Lærke Bro

1: Valg af mødeleder

OL

2: Valg af referent

OL

3: Godkendelse af referat fra sidste møde

Godkendt

4: Godkendelse af dagsorden

Dagsorden:

1: Valg af mødeleder.

2: Valg af referent.

3: Godkendelse af referat fra sidste møde.

4: Godkendelse af dagsorden.

5: Input fra Grenlederne:

- Familiespejd
- Mikro
- Mini
- Junior

6: Medlemsdatabase og Facebook [SA]:

7: Økonomi [JA]:

- Status økonomi
- Status fundraising

8: Input fra gruppeleder [LD]:

9: Hytteudvalg.

10: Grupperådsmøde

11: Næste møde

12: Evt.

Godkendt.

5: Input fra grenlederne

- Familiespejd: Lærke
 - Der er gennemført halvårsplanlægningen.
 - Det nye Nyma åbner 20. januar, hvor familiespejd holder arrangement.
 - Lisbjerghytten i januar og februar. Derefter ser vi hvad der sker.
 - Søndag i lige uger 0900-1100.
- Micro: Ditte
 - Der er gennemført halvårsplanlægning.
 - Lisbjerghytten fra d. 15. til 16. April. Ole forhører om hytten.
 - Torsdag 1700- 1830
- Mini: Jacob
 - Der er indkaldt til planlægningsmøde.
 - Torsdag 1700- 1830
- Junior: Lene
 - Der er gennemført halvårsplanlægning.
 - Torsdag 1800- 1930
- Fælles
 - Det skal sikres, at der bliver fulgt op på urolig opførsel.
 - Måske nogle tværgren med pigerne fra Mini og Junior.

6: Medlemsdatabase og Facebook.

- IAB
- Vi skal have færdiggjort aktivitetstilskud for resten af 2022.

7: Økonomi (JA)

- Vi skal have søgt aktivitetstilskud 2022
- Vi skal have søgt lokaletilskud 2022
- Udkast til regnskab fremlagt. Der mangler lidt derefter sendes det til underskrift og revisor
- Budget for 2023 og –24 diskuteret. Der fremlægges forslag inden Grupperådsmøde.
- Legater/ansøgning
 - Status er som tidligere.

8: Input fra Gruppeleder (LD)

- Skt. Hans bør arrangeres. Lederne bør motiveres.
- LD opfordrer til en inventaransvarlig. Lærke melder sig, men først fra 1. juli.
- LD vil gerne lave en lederdag inden sommerferien.
- LD opfordrer til, at lederne spørges til om der er nogen der vil være leder hos juniorgrenen.

9: Status hytte (OL)

- Der er hyttemøde 2023-01-10
- Der er ny udlejningsansvarlig på Lisbjerghytten.
- Der arbejdes videre med hytteprojektet og det tages op på grupperådsmødet.
- Der mangler stadig kontrakt for Lisbjerghytten for 2023 og frem.

10: Grupperådsmøde

Onsdag d. 22. februar kl. 2000 i Lisbjerghytten

Der er indkaldt

LD sørger for forplejning (kaffe og kage)

OL laver beretning inden næste bestyrelsesmøde.

LD laver en 4-årsplan inden næste bestyrelsesmøde.

11: Næste møde

- Mandag 2023-01-30 kl. 20:00 på Koldkilde 13

12: Evt.

- Der er divisionsrådsmøde 24. April.

Mødet afsluttet kl. 22:00